

中一自行分配學位申請 (2020-2021)

鑑於近日新型冠狀病毒感染確診及懷疑個案增加，為保障同學的健康，本校中一自行分配學位面試將作出以下更新安排：

1. 取消第一次面試

為保障同學及老師的健康，避免人群聚集及預防病毒傳播，原訂於 2020 年 3 月的面試將會取消。

2. 收生準則及比重

由於面試將會取消，本校中一自行分配學位收生準則及比重相對作出以下調整。本校將以學生成績、教育局提供之學生次第排名以及課外活動/獎項/卓越成就進行甄選。

收生準則及比重

i. 學生成績及教育局提供之學生次第排名	40%
ii. 品行表現	30%
iii. 課外活動參與及獎項	30%

3. 取錄結果

學校將於 2020 年 4 月 7 日(星期二)透過書面及電話，通知所有正取學生的家長及其子女已獲學校納入其自行分配學位正取學生名單。

Application for Secondary One Discretionary Places (2020-2021 Academic Year)

In view of an increase in the number of confirmed and suspected Novel Coronavirus infection cases, the school has made the following adjustment to the arrangement of Secondary One Discretionary Place interview.

1. Cancellation of the interview.

To safeguard the health of students and teachers, and to avoid gathering of crowd and prevent transmission of the virus, the first interview which was originally scheduled on March 2020 will be cancelled.

2. Revised Selection Criteria and Weightings.

Due to cancellation of the first interview, admission criteria and weightings have been revised as below. The school will assess students' academic results, rank order provided by EDB and extra-curricular activities / awards / prizes / outstanding achievements.

Admission Criteria

i. Academic result and rank order (provided by EDB)	40%
ii. Conduct	30%
iii. Participation in extra-curricular activities and awards	30%

3. Release of Results.

The school will notify parents of successful applicants of their children's inclusion in the Successful Lists for Discretionary Places by letter and phone on 7 April 2020 (Tuesday).